



Property Key Features

Categories : Studios

Sleepings : 2

Bathroom :

Shower room : 1

Minutes from palais: 10 mins

Floor : 7

Location : 6 rue du general Ferié,
Cannes



Property description

Charming Studio in prime location – 7th floor with elevator

This well-located studio is situated in a modern building, just 2 minutes from the famous Croisette and the iconic Carlton Hotel.

The bright and cozy room offers the option of 2 single beds or a large double bed.

A sunny balcony provides a perfect spot to relax. The apartment is equipped with air conditioning and Wi-Fi for your comfort.

The small but fully equipped open kitchen includes a dishwasher, making it ideal for short stays.

The bathroom features a shower and toilet.

Perfect for those seeking comfort and convenience in a prime location.

Charmant Studio dans un emplacement de choix.

Ce studio bien situé est situé au 7ème étage d'un immeuble moderne, à seulement 2 minutes de la célèbre Croisette et de l'emblématique Hôtel Carlton.

La chambre lumineuse et confortable offre la possibilité de 2 lits simples ou d'un grand

lit double.

Un balcon ensoleillé offre un endroit parfait pour se détendre. L'appartement est équipé de la climatisation et du Wi-Fi pour votre confort.

La kitchenette ouverte entièrement équipée comprend un lave-vaisselle, ce qui la rend idéale pour les courts séjours.

La salle de bain comprend une douche et des toilettes.

Parfait pour ceux qui recherchent le confort et la commodité dans un emplacement privilégié.

